
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 19. září 2024 
 
Přítomni: Forst, Gregor, Hladík, Sgall, Šámal, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká, Zavoral 
Hosté: Rokyta (na body 1–21), Bureš, Čepek, Z. Dvořák, Hajič, Petkevič, Skopal 

(všichni na body 1–5) 
 
 1. Kolegium spolu s Radou Cooperatia schválilo sebehodnotící zprávu vědního 

oboru Computer Science. 
 
 2. Kolegium spolu s Radou Cooperatia schválilo vypsání následujících funkčních a 

pracovních míst: vedoucí KSI, ředitel IÚUK, odborný asistent AP2 na KSI, lektor 
na KDSS. 

 
 3. Proběhla rozsáhla diskuse o nových pravidlech přijímacího řízení pro PhD. 

studium. 
 
 4. Proděkan Sgall informoval o zpoždění ve výběru výsledků pro vládní hodnocení 

a úpravě interních kritérií pro hodnocení publikací. 
 
 5. Proděkan Sgall informoval o nově připravovaných smlouvách o spolupráci: na 

fakultní úrovni s National Institute of Informatics, Tokyo, na univerzitní úrovni 
s univerzitami na západním pobřeží USA. 

 
 6. Kontrola zápisu z předchozího jednání (16. 5.) - bez připomínek. 
 
 7. Je třeba obnovit seznam VUSů, je žádoucí oslovit nové zájemce zejména mezi 

mladšími kolegy. 
 
 8. V případě, že u předmětů s více paralelkami jsou zkoušky organizovány 

odděleně v různých paralelkách, je třeba toto uvést v SISu v podmínkách 
zakončení předmětu. Pokud toto není uvedeno, student má právo přihlásit se na 
kterýkoliv zkušební termín. 

 
 9. V návaznosti na poslední termín státních zkoušek proběhla diskuse o zadávání 

prací a objevujících se rozporech v hodnocení vedoucích a oponentů. Je třeba 
bakalářské a diplomové práce zadávat včas a dbát na soulad se specializací 
studenta.. 

 
 10. Evidence podvodů směřuje k prvnímu disciplinárnímu řízení. Je třeba vyzvat 

vyučující, aby podvody opravdu hlásili. VUSové by měli upozornit studenty, že 
evidence existuje a podvádění opravdu nehodláme tolerovat. 

 
 11. Je třeba připravit VŘ na investice z ERDF. 
 
 12. Grantové agentury začaly častěji přidělovat investice formou placení z odpisů. 

Pokud GA nabízí i variantu přímého financování, je třeba volit tu. Pokud ne, je 
třeba investice projednat předem. 

 



 13. Od října je třeba upravit mzdy AP1 včetně nastavení tarifu na 33 tisíc dle 
opatření rektorky. 

 
 14. Začala přestavba restaurace na menzu, předpoklad je, že by mohla začít 

fungovat od nového roku. 
 
 15. Došlo ke změně licencí zoom placených přes LF Plzeň – byly převedeny pod 

CESNET. Univerzita bude pravděpodobně postupně utlumovat jejich používání a 
proplácení. 

 
 16. Pronájmy a rezervace učeben mimo výuku je třeba hlásit pomocí nového 

formuláře http://www.mff.cuni.cz/zadost-o-pronajem. 
 
 17. Rektorát se obrátil na fakultu, zda má zájem, aby si UK podržela vliv v Charles 

Games. Více informací zjistí KSVI. 
 
 18. Blížící se termíny: návrhy na GAUK do 29. 10., cena rektora do 10. 10., 

Bolzanova cena do 31. 10., cena Siemens do 30. 11. 
 
 19. Z nominací do Rady GAUK uspěli kol. Vomlelová, Škoda, Bulín. Uspěl návrh na 

bilaterální grant kol. Rosy (ÚFAL). 
 
 20. Kol. Loebl získal ERA Chair v oblasti algoritmické teorie her, kol. Edelkamp 

Donatio Chair v oblasti robotiky. 
 
 21. Firma Qminers přišla s plánem na pomoc výuce učitelů a žádá po fakultě data. 

O tom, co jsme jim ochotni poskytnout, jedná proděkan Kulich. 
 
 22. Studenti se ve větší míře hlásí opožděně k obhajobám. Částečně je na vině SIS, 

který je nevaruje, že odevzdání práce neznamená přihlášku k obhajobě. VUSové 
i vedoucí prací by na to měli studenty upozornit. 

 
 23. Proběhla diskuse o organizaci SZZ. Měli bychom dosáhnout větší zastupitelnosti 

kol. Tůmy. Vedoucí by měli apelovat na zaměstnance, aby se více angažovali na 
opravování a zkoušení. Ke zvážení je přísnější vazba způsobu obhajob na 
specializaci studia. 

 
 24. Příští schůze kolegia bude 17. 10. 
 
 
 
 
 Zapsali: Sgall, Forst 

http://www.mff.cuni.cz/zadost-o-pronajem

